
NIKOLA ZDUNIĆ: 

 - Dobar dan svima. 

 Moje je pitanje upućeno gradonačelniku vezano uz pilot projekt participativnog 

budžetiranja dakle projekta gdje građani direktno mogu sudjelovati u izboru komunalnih 

aktivnosti koje će biti realizirane. 

 Ono što me zanima je zapravo koji su daljnji procesi. Znamo da je 15. listopada završilo 

zapravo ti prijedlozi građana koji su se prikupljali. Zanima me zapravo koji je dalje zapravo 

proces i koliko je bio uspješan, dakle koliko je bilo prijedloga i druge informacije. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče.  

 Gradonačelnik će dati odgovor. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Odgovor će dati dogradonačelnica. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec. Izvolite. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Hvala zastupniče Zdunić. 

 Bili smo već i na prošloj sjednici upozorili na ovaj važan proces uključivanja građana u 

odlučivanje o Gradskom proračunu. 

Kao što sam govorila i na ranijem pitanju gdje smo ozelenjavanje dvorišta prvo pokrenuli kao 

pilot sada ovo participativno budžetiranje je pokrenuto kao pilot. Znači, provodi se u četiri 

gradske četvrti (Peščenici, Trešnjevci jug, Trnju i Podsused - Vrapče).  

Izdvojili smo nešto manje od 400 tisuća eura. Napravili smo javni poziv. Dobili smo preko 250 

prijedloga građana. Mislim da je to ok odaziv, dobar odaziv za nešto što radimo prvi puta.  

Ima puno prijedloga. Mnogi od njih se odnose na uređenja sportskih i dječjih igrališta, na 

uspornike, na različite načine na koja zapravo građani žele unaprijediti svoja naselja i mjesta 

života. 

 I ono što je važno, kako smo i najavili, nakon što smo primili te prijedloge sada prolaze, 

prvo su prošla vijeća, dakle vijećnici su dali prvu evaluaciju, a sada prolaze evaluaciju od strane 

ureda, dakle od GUMS-a koji gleda provedivost tih istih.  

 Ono što je ispred nas, dakle ono što je važno, svi građani koji su dali prijedloge dobiti 

će izvještaj o svakom prijedlogu da li je prihvaćen, da li je moguće za financiranje, ako nije 

obrazloženje zašto nije i izvješće o svim koji idu dalje u proces.  

Nakon toga imati ćemo javne tribine. To je vrlo brzo. Između 19. i 22. studenog biti će javne 

tribine na kojima će biti predstavljeni ti prijedlozi o kojima će se glasati, gdje će se moći 

debatirat, raspravljat, kritizirat itd., sigurno osvijestit koji su najvažniji.  

I onda imamo glasanje. Od 22. 11. do 1. 12. biti će glasanje o tim prijedlozima. Glasati možemo 

dakle svi, ali naravno prije svega oni o kojim se četvrtima radi i vidjeti ćemo kakav će odaziv 

biti. Ali evo koristim priliku da vas pozovem da animirate sve oko sebe da se uključe u ovaj 

važni proces. Puno ćemo naučiti iz pilota. Ideja je da ovakav tip parcipativnog budžetiranja 

odnosno uključivanja građana onda skaliramo prema gore… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …odnosno u puno većoj mjeri planiramo za naredni proračun. Hvala. 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala vama. Više ne? Želite povući? Ali morate elektronski povući.  


